
 
 

Antoni Cañete es reuneix amb la nova junta directiva de FEB-

PIMEC per abordar temes d’actualitat econòmica i empresarial 

de la ciutat 

El president de PIMEC ha posat en valor les fites aconseguides per la patronal els 

darrers mesos en matèria de representativitat 

Badalona, 23 de juliol de 2024. El president de PIMEC, Antoni Cañete, s’ha reunit 

amb la nova junta directiva de la Federació d’Empresaris de Badalona (FEB-PIMEC) 

per conèixer els nous membres i abordar temes d’actualitat econòmica i empresarial de 

la ciutat. 

Durant la trobada s’ha reivindicat la importància de l’ampliació de l’espai a Can Ruti, 

sobre el qual el president de FEB-PIMEC, Josep Maria Puente, ha destacat que “a la 

zona tenim un hub d’empreses amb capacitat de generar gran nombre de llocs de 

treball qualificats” i que “resulta necessari aportar major terreny a la zona per a la 

implantació de més empreses que complementin l’activitat desenvolupada de manera 

directa o indirecta”. D’altra banda, Antoni Cañete també ha posat el focus en l’actual 

proposta de reducció de la jornada laboral, tot explicant que PIMEC la rebutja 

frontalment perquè “afecta la viabilitat i la competitivitat de moltes pimes de diferents 

sectors” i que és una qüestió que cal abordar “amb una visió de 360º”. 

El president de PIMEC també ha posat en valor que l’activisme empresarial de la 

patronal ha situat les pimes catalanes al Diàleg Social espanyol amb veu pròpia a 

través de la seva entrada en el Consell Econòmic i Social (CES), al Consell Estatal 

de la Pime i a la Comissió Consultiva Nacional de Convenis Col·lectius.  

A través d’aquesta nova junta, FEB-PIMEC continua compromesa en el treball per la 

millora i el desenvolupament de les pimes i les persones autònomes de Badalona, 

garantint que aquestes tinguin el suport i la representació necessaris per adaptar-se i 

prosperar en l’entorn econòmic actual. 

A la reunió també hi ha assistit l’adjunt a presidència, Miquel Camps, el secretari 

general de PIMEC, Josep Ginesta, i el director gerent, David Giménez.  


